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                        Svanlevvej, 03.06.2015 

Bestyrelsen: 
 

Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                bestyrelsesmedlem nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Torben Brøndum bestyrelsesmedlem nr. 43 tlf. 51 82 66 90 

                                     
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   3. Juni 2015 
 
Deltagende:  Ole Fischer Bak, nr. 81 
   Torben Brøndum, nr. 43  
   Bo Nielsen, nr. 23 

Rikke S. Østerkær (referent) 
  
Afbud:  Tom Knudsen, nr. 19 
 
 
 
Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af sidste referat 
Godkendt og lagt på hjemmesiden. 

 
 

2. Økonomi 
Er som sædvanlig ok. 
 
 

3. Hyggedag for Grundejerforeningens beboere 
 
Datoen for arrangementet er søndag den 16. August 2015. 
 
Gode forslag og idéer til arrangementet modtages stadig meget gerne. Alternativt 
gentager vi succesen fra sidste år med kaffe- og kagebord, støvlekast, hygge og 
efterfølgende pølser og brød på grill.  
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4. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer. 
Aftalen med vores nuværende gartner fortsætter uforandret hen over sommeren 
(græsslåning, kemisk afstikning af kantsten, beskæring af buske og solitære træer mv.).  
 
Sideløbende indhenter bestyrelsen tilbud fra 2-3 nye anlægsgartnere med henblik på en 
eventuel ny fremadrettet aftale og med henblik på en langsigtet aftale om forskønnelse 
af området, kraftig beskæring af beplantningen langs den store Svanlevvej og generel 
beskæring af bevoksningen på fællesarealerne. 
 
Der udarbejdes en oversigt over de faste opgaver, der skal udføres, samt vores ønsker 
om ekstra vedligehold, forskønnelse og beskæring på mødet onsdag den 24. Juni 2015. 

 
 

5. Vej og kloak 
Grundejerforeningen er blevet kontaktet af parcelforeningen Grønningen på 
Sønderholmvej. De forespørger på muligheden for etablering af gangsti imellem 
Sønderholmvej 1-37 og vores sti. Det er blevet besluttet at acceptere etableringen, dog 
uden at vi bidrager økonomisk.  
 
Ole har modtaget tilbagemelding fra Projektselskabet vedr. problemet med vand på 
stien langs Sønderholmvej. Det er per dags dato blevet bekræftet, at der etableres riste 
neden for trappen. 

 
Som alle sikkert har bemærket, har vejen været gravet op ved indgangen til kvarteret. 
Kolt/Hasselager vandværk har været i gang med at øge kapaciteten af 
vandforsyning/vandtryk til Svanlevvej for at imødese det øgende vandforbrug i området  
blandt andet på grund af nybyggeriet på Sønderholmvej. Bo følger op på genetablering 
af det opgravede område. 

 
Tom har kontaktet kommunen for at høre om muligheden for etablering af eventuel 
gangsti, fortov eller kantsten langs den store Svanlevvej. Der er ved samme lejlighed 
spurgt til muligheden for bænke ved regnvandsbassinet/søen på marken ud for 
Sønderholm. Vi afventer fortsat svar. 

 
Torben minder gartneren om ”omlægning” af chaussesten ved indkørslen stamvejen til 
den sidste stikvej til højre. 
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6. Lege områder 
Ole bestiller tømrer til udskiftning af brædder på de to bord-/bænke-sæt ved 
legepladsen.  
 

 
7. Snerydning 

Intet at bemærke. 
 
 

8. Særlige emner 
Intet at bemærke. 
 

 
9. Kalender for kommende år 

 
Møder:    Maj, juni, september, november, januar, marts 
 
De næste møder:   Onsdag den 24. Juni 2015 (hos Bo) 
 
Dato for socialt arrangement:      16. august 2015 
    
Generalforsamling:   Marts 2016 

 
 
 

10.   Eventuelt 
  Ingen emner. 

 
  Mødet afsluttes. 


